
MIESTNE ZASTUPITEĽSTVO MESTSKEJ ČASTI KOŠICE – BARCA 

 

Z Á P I S N I C A 

 

z 18. zasadnutia miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Barca  

konaného dňa 21.02.2018 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie 

a) Schválenie programu rokovania 

b) Voľba návrhovej komisie 

c) Určenie overovateľov zápisnice 

Zasadnutie otvoril a viedol p. František Krištof, starosta mestskej časti Košice – Barca.  

Starosta privítal mestskú poslankyňu Mgr. Luciu Gurbáľovú. 

Pracovné predsedníctvo pracovalo v zložení p. František Krištof, p. Imrich Buľko a JUDr. Mária 

Želinská. 

Za zapisovateľku bola menovaná Lucia Brečková. 

Za skrutátora bol navrhnutý a schválený Ing. Daniel Antal 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení Imrich Buľko a Marek Rusnák. 

Stála návrhová komisia pracovala v zložení Jarmila Kunová a Dušan Pracko.                 

Starosta, František Krištof, informoval o predloženom programe rokovania a vyzval poslancov na jeho 

schválenie a prípadné doplnenie.  

Program bol rozšírený o vystúpenie poslankyne Mgr. Gurbaľovej. 

Hlasovanie o celkovom programe – jednomyseľne prijaté. 

 



Na úvod sa predstavila Mgr. Gurbaľová. Uviedla, že ak poslanci majú záležitosti ktoré potrebujú 

vyriešiť na úrovni mesta tak sa môžu na ňu obrátiť. 

Ing. Čabra sa informoval či je členkou poslaneckého klubu - Mgr. Gurbaľová uviedla, že nie je 

členkou žiadneho poslaneckého klubu 

Vystúpil Ing. Varga. Uviedol, že požiadal o predloženie materiálov na rokovanie ešte z decembra 2017 

a do dnešného dňa mu neboli predložené. O tieto materiály požiadal aj cestou infozákona.  Podotkol, 

že by bolo potrebné na meste usmerniť MČ ohľadom legislatívy. Upozornil na plánovaný 

cyklochodník ktorý má viesť cez Barcu.  

Starosta uviedol, že trasovanie cyklochodníka ide cez cintorín nakoľko pozemky patria Slovenskému 

pozemkovému fondu, prístup k pozemkom nie je obmedzený, k riešeniu cyklochodníka sa môže 

pristúpiť až keď bude schválený územný plán, financovanie bude riešené cez Mesto Košice v rámci 

programového rozpočtu. K materiálom starosta uviedol že Ing. Varga sa zúčastnil na rokovaní 

zastupiteľstva v decembri takže o prerokovaných materiáloch mal vedomosť a na žiadosť o informáciu 

mu bude v termíne odpovedané.       

2, Dopyty a návrhy občanov 

V zmysle rokovacieho poriadku občania ktorý majú záujem vystúpiť na rokovaní sú povinný sa 

zapísať do zoznamu a vystúpenie občanov môže trvať 5 min..   

Vystúpil Ing. Varga – uviedol problematiku územného plánu zóny, vystúpil vo veci cyklochodníka, 

požiadal osadiť kamerový systém a koše na psie exkrementy. 

Starosta uviedol, že všetky kompetencie vo veci správy ciest, životného prostredia, stavebného 

zákona, daní a územného plánu riadi Mesto Košice. Koše sú zakúpené a budú osadené v prípade 

vhodného počasia v lokalite Čkalovova.    

Vystúpil Ing. Palai vo veci požiadavky k zmene stanoviska k zmene stavby pred dokončením, ktorá 

my byť realizovaná na rohu ulice Gavlovičová – Borodáčová. Vybudovaných má byť 42 bytov 

a občianska vybavenosť. MČ vydala tohto času negatívne stanovisko k stavbe, pričom v minulosti boli 

vydané súhlasné stanoviská.. 

Starosta reagoval, že v minulosti sa MČ vyjadrovala k objektu so 7 bytmi. Negatívne stanovisko je 

v nadväznosti na vyjadrenie stavebnej komisie z hľadiska výrazného zvýšenia bytov s ohľadom na 

problémy s parkovaním. 

 

 



Imrich Buľko uviedol, že je to postoj stavebnej komisie. Stanovisko MČ vychádza z reálnych 

požiadaviek obce. Stavba na ktorú bolo vydané povolenie podstatne zmenila účel, nebola vytýčená a či 

výkop ktorý je uskutočnený  je v základovej škáre. Problémom je aj statická doprava a pohyb áut.    

Ing. Palai uviedol, že zmena stavby z kancelárskych priestorov na bytový dom je odľahčenie dopravy. 

Starosta uviedol, že v danom prípade rozhodne stavebný úrad. 

Mária Stajková vystúpila vo veci požiadavky k územnému plánu s možnosťou výstavby pre 

príbuzných ako aj k preloženiu trafostanice, k výstavbe cyklochodníka a cesty. 

 Starosta uviedol, že územný plán rieši Mesto Košice. Vlastnícke vzťahy si musia vyriešiť 

spoluvlastníci. MČ postúpila všetky požiadavky na Mesto Košice.   

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie dopyty a návrhy občanov – 

jednomyseľne prijaté 

 

3,  Informácia o prerokovaní zmien a doplnkov územného plánu 2017 a požiadavky občanov. 

Starosta uviedol, že všetky požiadavky občanom boli predložené na UHA. 

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca  berie na  vedomie   

informáciu o prerokovaní zmien a doplnkov územného plánu 2017 a požiadavky občanov.  

 

4. Kontrola uznesení 

Bez rozpravy 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu o kontrole 

uznesení zo 17. zasadnutia miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Barca konaného dňa 

13.12.2017 -  jednomyseľne prijaté 

 

5. Správa starostu o činnosti od posledného MZ 

Poslanec Pracko sa informoval ohľadom liniek MHD – električky č. 4, ktoré sú postupne vyraďované. 

Uviedol, že je potrebné aby občania z časti Habeš mali možnosť premiestniť sa hromadnou dopravou 

na požadované miesto. Informoval sa ohľadom  účelových dotácií na komunikácie Pri železničnej 

stanici. 

Starosta uviedol, že tuto požiadavku už smeroval Dopravnému podniku. Vo vyjadrení DPMK bolo 

uvedené, že počet liniek električky č. 4 bol navýšený zo 70 na 87.  K dotáciám starosta uviedol, že ešte 

v minulom roku sa informoval na meste ohľadom úprav komunikácií Gavlovičová a Niklová. 

Momentálne úprava ciest sa riešiť nebude. Podarilo sa zabezpečiť úpravu chodníkov Abovská 

a Hečková. 

 



Ing. Antal sa informoval ohľadom stretnutia ZMOS – odpady. 

Starosta reagoval, že táto otázka je ku vzťahu k legislatíve. 

Poslanec Kačmár uviedol, že je dobrá správa, že v lokalite Svetlá Pusta bude tento rok vybudovaná 

kanalizácia. 

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie správu starostu o činnosti od 

posledného MZ - jednomyseľne prijaté  

 

6. Informácia predsedov komisií o činnosti 

stavebná komisia - riešili problematiku výstavby na ulici Čkalovová a Borodáčová a iné požiadavky 

občanov 

bytová komisia – nezasadala -  riešila výmena okien v byte  

finančná komisia – na komisii bol prítomný p. Balogh, ktorý ozrejmil činnosť klubu 

sociálna – kultúrna a športová komisia – nezasadala 

Ing. Antal pripomenul podanie majetkových priznaní 

 Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie  na  vedomie  informáciu predsedov 

komisií o činnosti – jednomyseľne prijaté 

 

7.  Správa hlavného kontrolóra o činnosti 

JUDr. Želinská uviedla, že vykonala kontrolu o prideľovaní súpisných čísel. Správa bola prejednaná 

so starostom a zodpovedným zamestnancom a neboli potrebné prijať žiadne opatrenia.   

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie správu hlavného kontrolóra 

o činnosti za rok 2017 a správu z kontroly evidencie a prideľovania súpisných čísel. – jednomyseľne 

prijaté. 

 

8. Zrušenie uznesenia 237/09/2017 

V nadväznosti na písomný návrh žiadateľa bola stiahnutá požiadavka na predaj majetku  

 

Bez rozpravy 

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca ruší uznesenie 237/09/2017 zo dňa 20.09.2017 

vo veci zámeru priameho predaja pozemku p.č. 1426/3 o výmere 19m2  – jednomyseľne prijaté  

 



9. Plán hlavných úloh CO na rok 2018 

Bez rozpravy 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie plán hlavných úloh CO na 

rok 2018 

- jednomyseľne prijaté 

 

10. Informácia o prácach na KD   

Pán starosta uviedol, že na prácach v kultúrnom dome sa intenzívne pracuje a že kultúrny dom by mal 

byť v prevádzke od septembra.  

poslanec Rusnák uviedol, že momentálne by bolo vhodné počkať s umiestnením kamier v kultúrnom 

dome, financie je vhodnejšie použiť na práce ktoré súvisia s momentálnymi úpravami  

Ing. Antal sa informoval na cenu projektu zateplenia kultúrneho domu – starosta uviedol že cena za 

projekt  je 1 440 Eur. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu o prácach na 

kultúrnom dome.   

 

11. Dopyty a interpelácie poslancov 

 

Poslanci diskutovali o neupravených prekopávkach na uliciach MČ, o nefunkčnom verejnom 

osvetlení na ul. Osloboditeľov, ohľadom osadenia fotopascí v lokalite Čapaš, ohľadom 

dostavby telocvične v Základnej škole Barca a poriadku okolo veľkokapacitných kontajnerov.   

 

  

Zapísala: Brečková Lucia 

V Košiciach – Barci, 29.02.2018 

 

 

 

 

 

..........................................                                                  ......................................... 

           Lucia Brečková                                                             František Krištof 

            zapisovateľka                                                                        starosta 

 

 

 

 

 

 .............................................                                               ........................................ 

           Imrich Buľko                                                                   Marek Rusnák 

        overovateľ zápisnice           overovateľ  zápisnice 


